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Szanowny Panie Wójcie, 

My, niżej podpisani mieszkańcy ulicy Cichej w miejscowości Czarne Błoto, ponownie zwracamy się  z 

uprzejmą  prośbą  o położenie asfaltu na drodze prowadzącej do naszych posesji. 

W listopadzie 2016 roku zwróciliśmy się  do Pana pierwszy raz z prośbą  o położenie asfaltu na 

przedmiotowej drodze. Następnie przedstawiciele mieszkańców naszej ulicy, odbyli spotkanie z Panem w Urzędzie 

Gminy, na którym zostaliśmy poinformowani że zostanie wylany asfalt na tej drodze (należącej do Gminy), po 

przeprowadzeniu inwestycji polegającej na budowie kanalizacji na naszej ulicy. 

W 2016 roku prośbę  naszą  argumentowaliśmy również  remontem drogi (wyłożenie asfaltu) na ulicy Spokojnej, 

czyli drogi dojazdowej do nowo powstałego osiedla w naszej miejscowości. Osiedle to powstało kilka lat po 

naszym, a ilość  posesji na tym osiedlu była mniejsza niż  na naszej ulicy. Fakt ten był  dla nas zarówno krzywdzący 

jak i zaskakujący. 

Obecny stan drogi dojazdowej do naszych posesji jest tragiczny. Cierpliwie czekaliśmy aż  po 

przeprowadzeniu inwestycji skanalizowania naszych posesji droga zostanie wykonana na podobnym poziomie jak 

na ulicy Spokojnej. Co dla nas zaskakujące ulica Spokojna ponownie została wyremontowana po inwestycji 

kanalizacji i został  tam ponownie położony asfalt. Nasza droga został  tylko wyrównana (sposób jej naprawy 

pozostawimy bez komentarza). Kiedy spytaliśmy wykonawcę  o asfalt na naszej drogi usłyszeliśmy odpowiedź  że 

gmina nie wyznaczyła ul. Cichej do podobnego wykończenia jak ulicy Spokojnej. W ten sposób zostaliśmy z 

tragiczną  drogą  dojazdową, którą  sami musimy co jakiś  czas naprawiać  (szczególnie w okresie jesienno-zimowym). 

Fakt że kolejną  ulicą  na której zostały przeprowadzone prace utwardzenia drogi jest ul. Leśny Zakątek jest dla nas 

smutnym świadectwem tego że nie zostaliśmy potraktowani poważnie. Ilość  posesji na tej ulicy znacznie odbiega 

od ilości domostw przy naszej drodze. 

Panie Wójcie oczekując odpowiedzi liczymy na zrozumienie i pozytywne rozpatrzenie naszego wniosku a 

także spełnienie obietnicy danej nam na spotkaniu w listopadzie 2016 roku. Jesteśmy pełni nadziei że niedługo 

dojazdy do naszych posesji będę  na poziomie podobnym do naszych sąsiadów z nowszego osiedla. 

Z wyrazami szacunku niżej podpisani mieszkańcy ul. Cichej w Czarnym Błocie 
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